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Protokoll AU 3-18-19 
Tid: fredag 14 december 2018 
Plats: Lions kontor, Stockholm 
Närvarande: Nils-Eric Borgström GRO, Mats Granath IPGRO, Thorbjörn Bengtsson 
VGRO och Bengtåke Johansson Controller. 
Adjungerad § 6b) och § 6e): IP Controller Bengt Parkstam  

1. Mötet öppnades av GRO Nils Eric Borgström som hälsade alla välkomna till Lions kontor 
i Kristineberg. 
 

2. Vid protokollet VGRO Thorbjörn Bengtsson enligt tidigare fattat beslut. 
 

3. Tillkommande ärenden och övriga frågor. 
a) Miljökommittén om insamling mobiltelefoner 
b) Utbetalning Sv. Parasportförbundet. 
c) LQ efterträdare till Stig Lundqvist. 
d) Ev. ändring av stadgar och arbetsordning 
e) Påminnelse utdelade pengar per distrikt 
f) Ordförande RM 
g) Reseledare Milano 
h) PR grupp 

 
4. Fastställande av dagordning.                                                                                    

Dagordningen fastställdes med tillkommande och övriga ärenden. 
 

5. Protokoll AU 2 18-19.                                                                                                         
Protokoll från AU 2-18-19 är genomläst och läggs till handlingarna.  
 

6. Remitterat / uppdrag till AU från GR 3. 
a. §56, Utvärdering i vilka former handboken bör ges ut i framtiden. Underlag för 

beslut saknas. AU bordlägger till nästa AU pga. avsaknad av faktaunderlag. 
b. §59, Förslag till sammansättning av AU 

IP Controller Bengt Parkstam har inlett utredning om hur framtida AU skall 
organiseras och bemannas. Bengt Parkstam redogjorde för de överväganden som 
hittills gjorts. Förslaget är att AU fortsättningsvis består av 4 personer (IPGRO, 
GRO, VGRO och Controller). Controllerns roll och funktion föreslås bli föremål 
för vidare utredning för att var klarlagt inför eventuellt nytt val 2021. Utredaren 
föreslår att IPGRO from nästa verksamhetsår tar över funktionen som sekreterare 
vid AU och GR möten. Med andra ord återgång till tidigare ordning. 

c. §62. Avsättning av ekonomiska medel till kommande ID-kandidat. Beslut om 
finansiering av kommande ID har tagits vid GR 3. För framtida ID ger AU 
uppdraget till ekonomichefen att ta fram ett förslag till Riksmötet om hur 
avsättning av medel till ID skall göras till nästa ID val med en konsekvensanalys 
om hur det har inverkan på kommande medlemsavgifter. 

d. §64. Avtal Tullverket. Förslag skall vara klart till GR 4. Controllern tar kontakt 
med Felle Fernholm och Stadgesekreterare Urban Möller om förslag till nytt avtal 
med Tullverket. 

e. §66. Utredning Hjälpfonden. 
IP Controller Bengt Parkstam föreslår; 

-  Att 90-kontot skall finnas kvar hos Hjälpfonden. 
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- Att informationen på hemsidan ändras. Inga ansökningar ska tas emot av 
Hjälpfonden. 

- Att adressen ändras till Lions kansli. Administrationen övertas av 
kontorsansvarig. 

- AU föreslår att beslut skall tas om vi fortsättningsvis skall vara medlem 
av FRII eller ej. AU inväntar mer information innan förslag till GR. 

- AU föreslår GR besluta att MD står för de administrativa kostnader som 
kan uppstå i samband med att från klubbarna felaktigt insända medel   
returneras. 

- Utredningen kommer att finnas bland handlingarna till GR 4 
f. §66 m), projektstyrning att teckna avtal. AU föreslår GR att besluta att 

firmatecknarna tecknar alla avtal och att Firmatecknarna tar beslut om eventuell 
delegation i vart enskilt fall.  
Efter beslut, får Projektkoordinator i uppdrag att revidera detta i Anvisningar för 
projekt. 

g. §68, planering läger. AU föreslår GR besluta att MD har två läger per år. AU 
föreslår GR besluta att distriktens respektive YEC och YED tillsammans kommer 
överens om den turordning som skall gälla enligt bilaga 59. 

h. §72 c), Standar till distrikten. AU föreslår GR besluta att kostnaden för distriktens 
standarder delas lika mellan respektive nytt distrikt och MD och att samtliga 
distrikt rekommenderas att använda dessa, för enhetlighet inom MD. 

i. §72 e), MD ger pris till vinnaren av nationella delen av tävlingen. AU föreslår GR 
besluta att rekommendera respektive distrikt att ge pris till respektive vinnare. 
 

7. Beslutskontrollen.                                                                                                         
Controllern föredrog beslutskontrollen. 
 

8. Ekonomi & Budget.                                                                                                                  
Balans- & resultaträkning tillika projekt redovisades av Controllern. Inget speciellt att 
rapportera vid denna tidpunkt av verksamhetsåret. Rapporten noterad. 
 

9. Rapport från Rådgivande Placeringsgruppen.                                                                               
Rapport har inkommit från rådgivande placerings gruppen med redogörelse av nuvarande 
placeringar och förslag till kommande. AU föreslår GR besluta att godkänna 
placeringsgruppens rekommendationer.   Bil 72 
 

10. Status Radiohjälpen. 
Kontorsansvarig Bengt Lundblad redogjorde från det nyligen inkomna svaret från 
Radiohjälpen gällande inlämnad Management Report. Radiohjälpens revision ger vid 
handen att återbetalningskravet har ökat med SEK 200 249 pga underlag saknas i 
redovisning motsvarande detta belopp. AU beslutar att tillföra summan om SEK 200 249 
till det redan kända beloppet som skall återbetalas till Radiohjälpen. Det nya totalbeloppet 
finns reserverade av två tidigare GR samt inom beslutet vid RM 18. 
 

11. IT samordning 
Lars Kuntze har meddelat att han avser sluta som IT samordnare så snart som möjligt. 
GRO och VGRO letar efterträdare i vår organisation. 
 

12. Inkomna motioner.                                                                                                                    
Bil 62, 63, 64, 65,  
Bil 62, motion 1. Noteras och läggs till handlingarna 
Bil 63, motion 2. Noteras och läggs till handlingarna. 
Bil 64, motion 3. Noteras och läggs till handlingarna. 
Bil 65, motion 4. Noteras och läggs till handlingarna. 
Motionerna 2 – 4 saknar för närvarande yttranden från respektive distriktråd. 
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Samtliga motioner saknar definierade ”-att satser” och yrkanden. 
 

13. Inkomna rapporter. 
a. Jubileumsinsamlingen Bil 66 

Nästan samtliga återstående insamlade medel, ca 2,5 mkr, har delats ut till olika 
projekt. Rapporten noterad. 

b. Ungdomsverksamheten Bil 67, 68 
Rapporten delvis behandlad under 6 g. Rapporten noterad. 

a. Water Means Life Bil 69 
Rapporten noterad. 

b. Riksmöteskommittén Bil 70 
Rapporten noterad. AU föreslår att GR beslutar enligt förslag till beslut. 

c. Miljöpriset Bil 71 
Rapporten noterad. AU påminner GR att påminna klubbarna om att avsätta SEK 10 
per medlem till Lions Miljöpris. 
 

14. Lions Quest i Somalia. 
AU informerar GR på GR 4 om möjlig nyetablering av LQ Quest i Somalia. 
 

15. Fredsaffischtävlingen.  
AU har utsett vinnare av Fredsaffischtävlingen till 101-B till vinnare. DG 101-B 
informerad. 
 

16. Samarbete med Special Olympic, avsiktsförklaring. 
Avsiktsförklaringen är undertecknad. AU sammankallar till nytt möte med Special 
Olympic 2019. Ett mycket lyckat och uppskattat samarbete. 
 

17. Nya distrikt  
Frågeställningar om registrering och skattefrågor måste belysas i tid innan de nya distrikten 
bildas. Controller Bengtåke får i uppdrag att bevaka och ansvara för detta. 
 

18. Medlemmar och medlemskampanj. 
AU konstaterar att behovet av framgångsrik medlemsvärvningskampanj är skriande. Likväl 
påminner AU att GR informerar klubbarna hur viktigt det är att ta hand om nya 
medlemmars anknytning till klubben och Lions. 
 

19. Workshop PR – Marknadsföring. 
Gruppen som startades vid strategimöte den 21: a oktober. kommer att kallas till nytt möte 
i början av 2019. 
 

20. Medlemsregistret/IT. 
Det svenska medlemsregistret är ur funktion beroende på ändring hos LCI. Det är 
förutsättningarna för hämtning av information av data som LCI har ändrat. Undersökning 
pågår hur vi kan komma vidare,  
 

21. Planering RM 19.  
Planeringen inför Riksmötet 2019 fortgår enligt fastställd planering. AU behöver inhämta 
mer information om vilka seminarier som planeras av RMK och vilka som skall planeras 
av GR. GRO håller i kontakten med RM gruppen. 
 

22. Tillkommande ärenden 
a) Förslag från Miljökommittén om insamling av begagnade mobiltelefoner. Det behövs 

mer kompletterande information om insamling och administration innan förslag till 
beslut kan lämnas till GR.  

b) Utbetalning till Parasportförbundet av GR beslutade SEK 200 000 är attesterad. 
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c) AU informerar GR vid GR 4 att LQ behöver efterträdare till posten som ordförande till 
LQ stiftelsen för tillträda 2019-07-01. 

d) Stadgeändringsförslag och andra GR förslag till RM skall presenteras GR senast under 
GR 5 för att dels komma med i RM trycket och dels tas till RM 19 för beslut. 

e) GRO påminner Distrikten vikten av att MD 101 får information om utdelade bidrag i 
respektive distrikt för verksamhetsåret 2017 – 2018. 

f) GRO stämmer av med RMK 19 hur RMO skall föreslås till att leda förhandlingarna i 
samband med mötesförhandlingarna och om GR skall fatta beslut om RMO förslag till 
RM. 

g) Annons om reseledare till Kongressen i Milano ligger på hemsidan. En (1) ansökan har 
hittills inkommit.  

h) PR grupp behandlad vid § 19. 
 

23. Övriga frågor. 
Inga övriga frågor noterade. 
 

24. Information från GRO, IPGRO, VGRO och Controller. 
IPGRO informerade om att Verksamhetsberättelse och Årsredovisning 17–18 nu är 
undertecknat av samtliga IPDG samt är föremål för revision. Resultatet är positivt.  
Möte med Sverigelaget och lagledare för Special Olympics tillsammans med Josefine Öst 
den 8 december var mycket lyckat. 
 

25. Mötet avslutades.                                                                                                                 
IPGRO Mats Granath tackade GRO Nils-Erik Borgström för ett väl genomfört AU. 
IPGRO tog också tillfället i akt och önskade AU en God Jul, ett Gott avslut på 2018 samt 
ett Gott Nytt 2019. Därefter avslutade GRO mötet och tackade samtliga närvarande för ett 
bra och trivsamt möte samt konstruktivt och aktivt deltagande. GRO lämnade en 
Julblomma till deltagarna i AU mötet tillika till kontorets personal och tillönskade en God 
Jul och ett Gott Nytt År. 
 
 
Stockholm 2018 – 12–14 

Thorbjörn Bengtsson   Nils-Eric Borgström 
VGRO/Protokoll    GRO 

 
 
 
 
 
 
Mats Granath    Bengtåke Johansson 
IPGRO    Controller 





 


 
Lions Clubs International MD101 Sverige 


www.lions.se 


2018-2019 
Sida 1 av 2 


Bil 62 


Luleå Lions Club 
 


Luleå 2018-06-06 
 
 
Motion till Lions MD101Sverige 
 
Nationell insamling till förmån för Demensforskning och Demensfonden. 
 
Luleå Lions Club Föreslår en Nationell insamlingsperiod under 2020. 
 
Demens är en folksjukdom. 160 000 människor lider av någon demenssjukdom, 
varav ca 10 000 är under 65 år. Tillsammans med anhöriga och närstående berörs 
närmare en miljon människor i Sverige. 
 
Demens är ett samlingsnamn för sjukliga förändringar i hjärnan som påverkar minnet och 
tankeförmågan. Hjärncellerna bryts ner. Demenssjukdomen orsakar stort lidande 
för de som drabbas och deras anhöriga/närstående. Alzheimers sjukdom är den vanligaste 
av demenssjukdomarna. Vaskulär demens eller blodkärlsdemens, lewy body demens, 
frontallobsdemens är exempel på andra demenssjukdomar. 
 
25.000 nya varje år, 47 miljoner demenssjuka i Världen. Det är en av dom största 
folksjukdomarna. 
 
Demenssjukdomarna kostar samhället lika mycket som cancer, hjärt- och kärlsjukdomar 
tillsammans, men demensforskningen får bara en bråkdel av forskningspengarna. Det 
finns ännu ingen bot mot demens. Därför är forskning så viktig och behöver resurser. 
 
En nationell insamling för en så angelägen forskning skulle också ge Lions 
uppmärksamhet och många fler skulle få kännedom om Lions insatser. 
 
Vi föreslår att den nationella insamlingen till Demensfonden sker under 2020, så man kan 
marknadsföra och stödja Demensforskningen. 
 
 
Sändlista: 
DG 101 P 
MD 101 
Demensfonden 
………………………… 
 
Mats Torstensson 
President, LC Luleå 
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MD 101 P, Distriktsrådets svar på Motionen 
 
LC Luleå lyfter fram ett mycket angeläget forskningsområde som väl förtjänar 
uppmärksamhet.  
 
Av Demensfondens hemsida framgår: 
 
Demensfonden 
Demensfonden är Demensförbundets fond för forskning kring Alzheimers sjukdom och 
andra demenssjukdomar. 
 
Hur kan du hjälpa till? 
Du kan hjälpa oss att stödja demensforskningen genom att sätta in ett bidrag på  
Demensfonden 
PG 90 08 58 - 2, BG 900-8582 
 
Demensfonden är en egen juridisk enhet med organisationsnummer 802403-4442.  
 
Fonden kontrolleras av Svensk Insamlingskontroll    
 
Demensfonden är medlem i FRII 
(Frivilligorgansiationernas Insamlingsråd)  
  
MD 101 P Distriktsråd konstaterar att fonden har en egen insamlingsorganisation och ett 
eget 90 konto. 
 
Av MD 101 stadgar som antogs av på Riksmötet i Ronneby framgår i § 37 att: ”Bidrag 
ska inte lämnas till organisationer med egen insamlingsorganisation om avtal eller 
motsvarande t.ex. styrelsefunktion, saknas.”  
 
Distrikt 101 P uppfattar att det inte finns något avtal eller motsv. med Demensfonden. 
 
Med ovanstående som grund finner distriktsrådet det inte möjligt att bifalla motionen, då 
det skulle strida mot stadgarna. 
 
Distriktsrådets föreslår därför att RM avslår motionen.  
 
 
Bjarne Hald 
DG 101 P 
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Till Lions årsmöte 2019 
 
 
 
Motion 
 
 
Lions Club i Borensberg föreslår att då en Lionclubb inte kan närvara vid ett zonmöte, 
distriktmöte eller riksmöte och beslut fattas om insamling, ska frånvarandet vid mötet 
innebära ,att om Lionclubben så önskar, en automatiskt reservation mot beslutet. 
 
 
 
Sören Wictorsson President 








 


 
Lions Clubs International MD101 Sverige 


www.lions.se 


2018-2019 
Sida 1 av 1 


Bil 64 


LC Borensberg 
 
Till Lions årsmöte 2019 
 
 
Motion 
 
 
Lions Club i Borensberg föreslår att Lions centralt ska ta upp förhandlingar, med de stora 
elleverantörena, för att få ekonomiskt goda villkor vid Lions olika arrangemang. 
 
Kostnaden för el och tillfällig elinkoppling är stor, då marknader och andra jippon ska 
arrangeras av Lions. Motprestation kan vara reklam för bolaget i olika former. 
 
 
 
 
Sören Wictorsson President 
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LC Borensberg 
 
 
 
Till Lions årsmöte 2019 
 


 
 
Motion 
 
 
Lions Club i Borensberg föreslår att Lions centralt ska ta fram ett nationellt lotteri. 
Lotterna ska kunna säljas av samtliga klubbar och ska generera inkomster till såväl 
klubbarna som Lions centralt till olika behövande. Prenumeration på lotter bör kunna 
vara möjligt och lotterna ska således aldrig ta slut. Förutsättningarna bör utredas centralt. 


 
 


 
Sören Wictorsson President 
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2018-12-03 
Rapport från kommitté Jubileumsinsamlingen 
 
 


a. Styrelsen försöker ha månatliga möten för att hantera ansökningar så fort som 


möjligt. 


b. Styrelsen har haft sina senaste möten den 30 oktober och 3 december då 9 


respektive 11 ansökningar behandlades. 


c. Nästkommande möte i styrelsen är den 16 januari 2019 


d. Styrelsen för Jubileumsinsamlingen har hittills mottagit 140 ansökningar om 


bidrag från insamlingen.  


e. 89 av ansökningarna har beviljats bidrag på totalt 2 430 544 kronor.  


f. Ansökningarnas spännvidd är som högst 82 278 kronor och som lägst 2 550 


kronor.  


g. Det återstår cirka 140 000 kronor att dela ut till projekt/aktiviteter.  


h. Två ansökningar (ca 75 000 kronor) har ännu inte behandlats i styrelsen. 


 


 
Sista datum för ansökan är 2019-06-30. 
 
 
 
Lars Palo 
Ordförande i styrelsen för Jubileumsinsamlingen 
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Rapport från ungdomsverksamheten   2018-12-04  
 
YEC-konferens i Södertälje den 20-21/10  
 
Vi har genomfört vår YEC-konferens som planerat den 20-21/10, tyvärr hade inte alla 
YEC möjlighet att delta men vi hade fått in synpunkter från några av dem som inte kunde 
vara med då vi hade en viktig uppgift att ta fram förslag på framtida 
ungdomsverksamheten i Lions Sverige. Vi tog fram två förslag som skickades in till GR3 
så att GR kunde besluta om Ungdomskommittén kunde fortsätta arbeta med dessa 
förslag. 
Vi beslutade också om uppdatering av befintliga dokument på MD:s hemsida. 
Minnesanteckningar från konferensen sänds med som bilaga. 
Den ekonomiska sammanställningen är ännu inte klar från konferensen men allt tyder på 
att vi håller den lagda budgeten. 
 
 Lions Sveriges ungdomsverksamhet 2018 
 
Slutrapport lämnades från de distrikt som haft läger under sommaren 2018. 
Det var 101GD, 101SV och 101VG som arrangerade läger under sommaren  och 
genomgående för dessa läger var att de var väldigt populära och att man kunnat hålla sin 
budget. Svårast på alla tre läger var att få fram värdfamiljer till ungdomarna. 
 
Lions Sveriges ungdomsverksamhet 2019 
 
Vi kommer under sommaren 2019 endast att arrangera ett svenskt läger då 101SM, 101P 
och 101N har meddelat att man inte har möjlighet att arrangera läger 2019. 
 
101B kommer att ha ett läger som heter Lions Camp Kohlswa, Sweden 2019 101B. 
Man ligger väl framme i förberedelserna och man har även engagerat ungdomar som 
kommer att hjälpa till. Man hade från början tillgång till 28 lägerplatser men har efter en 
efterfrågan från YED lyckats att få till 4 platser ytterligare så att vi skall kunna ha 
möjlighet att kunna erbjuda svenska ungdomar att delta på detta läger. Då man har 
budgeterat lägerkostnaderna för 28 ungdomar och man nu kommer att erbjuda 32 
ungdomar att delta så blir det en extra kostnad och man har efterfrågat om det skulle vara 
möjligt att få ekonomisk hjälp från de distrikt som också skulle haft läger 2019. YED har 
skickat ut frågan till DG i 101SM, 101N och 101P, svar har kommit från 101P att man 
kan stötta upp med den extra kostnad som blir för 4 extra platser under förutsättning att 
kostnaden blir under detta verksamhetsår och mot faktura från 101B. YED har inte fått 
svar från 101SM och 101N så frågan kommer att ställas igen till dessa DG. 
 
Europaforum, Skopje 24-27/10 
 
Normalt så brukar YED och vYED delta vid Europaforum, men detta år så valde man att 
endast YED skulle delta då båda var helt nya i sin roll och inte hade deltagit vid 
Europaforum tidigare. YED fick väldigt bra hjälp och stöttning under EF av IPGRO Mats 
Granath som tidigare varit YED och har god kunskap om ungdomsutbytet. 







 


 
Lions Clubs International MD101 Sverige 


www.lions.se 


2018-2019 
Sida 2 av 2 


Bil 67 
2018-12-05 


Då Sverige endast kan erbjuda 28 platser till nästa års läger var besvikelsen stor bland de 
övriga länderna då de svenska lägren är väldigt populära. 
Vi skrev avtal med 22 länder för inkommande och utgående ungdomar och vi har även en 
del länder som endast har kunnat få reservplatser. 
 
Status på utgående ungdomar är i dagsläget att 1 ansökan har kommit in, men det är flera 
klubbar som håller på att ta fram lämpliga kandidater. 
 
Från den 2/12 till den 6/1 så har vi en ungdom från Australien som bor i en värdfamilj 
som under sommaren 2018 hade en deltagare vid ett ungdomsläger i Norge. 
 
 
Ansvarsområde ungdomsverksamheten MD. 
 
YED Anita Hult, ansvarar för utresande ungdomar från MD:s klubbar 
vYED Britt Nilsson, ansvarar för inkommande ungdomar till svenska läger  
 
Frågor, idéer och synpunkter mottages tacksamt! 
 
 
Anita Hult    Britt Nilsson 
YED 101MD    vYED 101MD 
hult_anita@hotmail.com   brittkickan@hotmail.com 
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Minnesanteckningar från YEC-konferens i Södertälje 20-21/10 2018. 
 
Närvande: Anita Hult (YED), Britt Nilsson (vYED), Jan Lundén (YEC 101 SV),  
Göran Pihlström (YEC 101 U), Monica Bolte Öberg (YEC 101 GD),  
Britta Olsson (YEC 101 P), Bibbi Leykauff (YEC 101 VG). 
 
Vi startade med en kort presentation av varandra. 
 
Vi gick igenom YEC:s roll och stöddokumenten för YEC som ligger på MD:s hemsida. 
De uppdaterades och Britt ska skicka in ändringarna till Cynthia för uppdatering av dokumentet 
på hemsidan.  
Länken bör bli tydligare (nu ser den ut som den är bildtext) så att dokumentet blir lättare att hitta. 
Vi diskuterade också att det i vissa fall kan vara svårt för klubbarna att utse ungdomar att åka på 
Lions ungdomsläger på vissa ställen har man teckningstävling där vinnaren får åka på läger. Anita 
visade ett förslag på hur de gör i Lions club Vetlanda där man har ett väldigt bra samarbete med 
gymnasieskolan och deras stipendiekommitté. Se bilaga. Då vi kan se att det är ett sjunkande antal 
ungdomar som reser ut på läger, i år var det endast 26 ungdomar från Sverige som deltog på något 
läger, så är det viktigt att vi informerar klubbarna om vikten av dessa läger som ju är en 
grundpelare i Lions syften och uppgift. Det är också viktigt att våra DG ger oss möjlighet att 
informera på Distriktsmöten, Distriktsråd och att även DG informerar vikten av Lions 
Internationella ungdomsläger vid besök på zonmöten och vid klubb besök. 
 
En del försäkringsbolag har svårt med intyg på Liability insurance, allriskförsäkring. Bilaga 
skickas med på hur den kan se ut. 
 
Avrapportering av genomförda läger sommaren 2018 redovisades.  
101SV, YEC Jan Lundén redovisade för Lions Camp Scania, Sweden 101SV. 
101GD, YEC Monika Bolte Öberg redovisade för Lions Camp Nature and Culture Sweden 
2018, 101GD. 
101VG, Lions Youth Camp Dalsland, Sweden 2018 101VG.skriftlig rapport har inkommit från 
lägerchef Stig Insulan som inte hade möjlighet att deltaga på YEC-konferensen, skickas med som 
bilaga. 
Genomgående för dessa läger var att de var mycket uppskattade och de har kunnat hålla budget. 
Det svåraste med alla läger är att få fram värdfamiljer. 
 
Nästa sommar kommer endast ett läger att genomföras i Sverige då 101SM och 101N/P har 
meddelat att de ej har möjlighet att arrangera läger pga. arbete i distrikt och klubbar med den nya 
Distriktsindelningen. 
 
101B, Lions Camp Kohlswa, Sweden 2019, 101B presenterade sitt läger via mejl då YEC Måd 
Lagerkvist tyvärr var tvungen att lämna återbud till konferensen. De ligger bra till med 
planeringen, den stora svårigheten är dock att få fram värdfamiljer 
 
Anita informerade om fredsaffischtävlingen och det fördes diskussioner runt den då alla tycker att 
det är svårt att få till det så att den fungerar bra. 
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Europaforum kommer att äga rum den 24-27/10 och därför kommer rapport därifrån att lämnas 
till alla YEC efter det mötet. 
 
MDNO, Felle Fernholm hade tyvärr inte möjlighet att deltaga på YEC-konferensen och hade 
därför skickat in en skriftlig rapport inför mötet, skickas med som bilaga. 
 
 
Hur ska framtidens ungdomsverksamhet se ut? Den frågan ventilerades grundligt och många idéer 
bollades fram och tillbaka. De förslag som vi enades om och som Anita ska framföra på nästa 
guvernörsråd (GR3) var följande: 


• 2 läger per år, vi minskar med ett läger mot dagens 3 läger, bland annat för att det är 
svårt att få tag i ungdomar att skicka iväg på läger. 


• När det gäller fördelningen av läger finns det två alternativ: 
• Alternativ 1: Lägren för delas mellan distrikten enligt att fastlagt schema (liknande det 


som vi har idag). Det innebär att varje distrikt har läger i stort sett vart annat år, 4 
läger/distrikt på 10 år. 


• Alternativ 2: vi delar upp Sverige i två delar med distrikten N,M och O i den norra delen 
och distrikt S och V i den södra delen. Man ordnar läger varje år i norra och södra delen, 
men distrikten bestämmer själva om man vill ha en fast läger plats eller om man vill 
alternera. Fördelningen är gjort utifrån tanke på antalet medlemmar. 


Dessa förslag innebär att vi i framtiden kan erbjuda 50 utländska ungdomar lägerplats i Sverige 
och att vi erbjuder 10 platser på dessa läger till svenska ungdomar. 
Se bilaga på förslaget. 
 
Datum bestämdes inför nästa års YEC konferens som kommer att vara 19-20 oktober 2019 och 
vi ber samtliga att reservera datumet i era kalendrar redan nu. 
  
Vi tackar er alla för gott arbete under två intensiva dagar! 
 
 
 
Vid protokollet   Justerat 
Britt Nilsson    Anita Hult 
vYED    YED 
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Projektet: Water Means Life 
 
Lägesrapport 7 december 2018 
 
Projektet Water Means Life startade efter Riksmötet i Ronneby och varit igång med en första 
insamlingsperiod fram till 8 oktober. 
 
Flera klubbar har meddelat att de ska satsa pengar i projektet och numera börjar rapportering 
fungera avseende insatta medel på kontot för projektet WML, men önskvärt är att vi också får 
veta vilka klubbar som betalat. 
 
I samband med GR3 har det diskuterats säkerhets-, försäkrings- samt ansvarsfrågor och vad 
man kommit fram till och beslutat, framgår av protokoll från GR3.  
 
När utskick inför insamlingsperiod 2, med början 1/1 2019, till alla Lions-medlemmar skall 
ske, vill vi ändra så att det framgår att frågor kring projektet sker skriftligt, så att det inte 
uppstår oklarheter.                                                                                           Vi kommer då att, 
utan dröjsmål, också lämna gruppens svar skriftligt. 
Under första insamlingsperioden kom det väldigt många frågor på telefon och vi vill i 
fortsättningen ha skriftliga frågor. 
 
Insamlade medel 
Det har per 8/12 kommit in 373046 kronor från distrikten 101VG, 101 GD, 101U, 101P, 
101N, 101SM, 101S samt 101A. 
 
Utdrag ur huvudboken visar belopp från distrikten och i några fall står klubbens namn och 
målet är ju att insamlingen skall ge minst 100 kr per medlem. 
Däremot framgår det endast i enstaka fall vilken klubb, som har betalat och vi vill veta vilka 
klubbar som bidragit, så att vi kan dela ut en speciell utmärkelse från projektet till de klubbar, 
som bidragit med stora belopp.  
 
Ett fantastiskt exempel är att Lions Club Oxelösund samlat in 50000 kr, vilket innebär 1666 
kr per medlem. 
 
Ytterligare ett fantastiskt exempel är att Lions Club Bräkne-Hoby också har samlat in 50000 
kr, vilket innebär 1282 kr per medlem. 
 
Lions Club Färjestaden har skickat drygt 312 kr per medlem totalt 10000 kr. 
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ABF Borlänge Nedansiljan har reserverat 188000 kr för projektet, så totalt har vi per 8/12 fått 
insamlat ca 561000 kronor. 
 
Kostnader för affischer och Roll-Ups samt i-phonekort till alla distrikt och övriga utlägg har 
kostat 32944 kronor, vilket är betalt.                                                                             
 
Planering av aktiviteter i samband med Riksmötet 2019 pågår i samverkan med Åke Nyquist. 
 
Vi har också tagit fram en presentation i Power-Point-format som vi skickar till klubbar som 
kontaktar oss och är intresserade. 
 
Vi har numera lämnat in alla underlag en LCIF-ansökan och ansökan är registrerad hos LCIF.  
Ansökningen har diarieförts och ansvarig för utredningen hos LCIF är mr. Oumar Telly 
Diallo och vi har under vecka 44 och 45 haft många kontakter. 
 
Besked från LCIF väntas i början av februari 2019 och i samband med ett, förhoppningsvis, 
positivt besked från LCIF planerar vi att påbörja slutliga förhandlingar med de entreprenörer, 
som lämnat offert på borrning. 
 
Vi har fått en ny medlem i gruppen och det är Peter Marinko från LC Uppsala och vi har 
börjat detaljplanera och tagit in priser på utrustning t,ex. pumpar el-diesel-aggregat, sol-
cellsystem etc. 
Samarbetet med Peter, som är Bergsingenjör, går väldigt bra.                                             Den 
11 december skall vi ha möte med Sven Styrup LC Herrljunga, som har varit sysselsatt med 
brunnsborrning i Afrika under 40 år och han är villig att medverka. 
 
Vi hoppas också att insamlingen, under den andra insamlingsperioden, ger så mycket pengar, 
så att vi kan påbörja den planerade borrningen. 
Men detta kommer att ske först efter att alla förhandlingar med borrentreprenör och alla 
övriga underlag t.ex. betalningsvillkor osv är klarlagda. 
 
 
 
Med Vänliga Hälsningar 
 
Kenneth Lindgren 
Lions Club Borlänge 
Projektledare för WML 
 
e-post  canet@telia.com 
tel.   +46705986909 
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Rapport/Förslag från MDRMK Kommitté 


Till GR 4 i Gardemoen 


Rapport nr 3 2018-19 
MDRMK lämnar här rapport nr 3 efter möte den 1–2 december 2018 i Uppsala. 


Avtal med hotellkedja/or 
Nordic Choice 


Det finns inget skriftligt avtal med Nordic Choice men Lions Clubs International är inlagda 


hos Nordic Choices förenings-/företagsregister vilket ger 20% på hotellnätter och 50% på 


konferenslokaler. Avtal håller nu på att tas fram så att Lions Clubs International, Sverige får 


ett företagskonto istället för föreningskonto. Det innebär i så fall att bokningar kan ske på 


nätet. 


Scandic 


Thorbjörn B och Ingemar Andersson har träffat försäljningschef Elisabeth Jonsson från 


Scandic. Generella rabatter är 30% på dagspaket, 50% på lokaler och 20% på förbeställd mat. 


Det går att förhandla sig fram till ännu bättre rabatter lokalt. Nytt möte kommer att ske i 


januari. 


Riksmötesorter 
MDRMK har beslutat att arrangera riksmöte enligt följande: 


Falun 2020, 1–3 maj 


Hotellen är klara och bokade. Krögaren är klar. 


Konferens sker i Lugnetkyrkans konferens-


anläggning. Lugnetkyrkan har plats för 700 


sittande. Tekniken är modern. Restaurang finns 


förstås. 2 konferensrum på övervåningen. 


Lugnet Scandic ligger 75 meter från konferensen 


och har 120 rum. som är bokade till att börja med. 


Grand Hotell finns också och kan härbärgera GR 


och GR-mötena samt eventuellt seminarier. 


Dalasalen kan ha ca 550 sittande vid en riksmötes-


middag. 


Intresserade att vara assisterande klubbar är 


LC Avesta, LC Borlänge, LC Svärdsjö, LC Falun, LC Gagnef och eventuellt någon klubb till. 
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Borås 2021, 7–9 maj 2021 


Finn B och Annette E-W hade möte med Erik Johnsson från TME, Borås 


Borås den 3 november där vi diskuterade bokningssystem 


t.ex. Axacos, Delegia och Eventbite som kan kopplas till


bokföringssystem. Erik J har blockat ett antal hotell,


lokaler, kongressen mm för eventet i maj 2021. Han har


dessutom gjort en pressrelease som har kommit ut.


MDRMK ansöker om en riksmötesmiddag eftersom Borås Stad uppmanar till detta enligt


framlagd anvisning.


Assisterande klubbar är för närvarande LC Borås och LC Borås/Ullsaxen. 


Östersund 2022 


Två datum föreligger nämligen den 14–15 maj eller 21–22 maj 


2022. Storsjöteatern tar 580 personer. Frösö Park finns också 


att tillgå. Frösö Park är de gamla hangarerna. 


Arbetet kommer att starta upp med bland annat LC 


Östersund/Brunkullan. 


Karlstad 2023 


Kontakt med Anita Jacobsson, LC Karlstad/Almen, som har fått anvisningarna. Zonen 


är försiktigt positiva. Karlstad CCC tar 1 620 personer. Ett antal hotell finns att tillgå t 


ex Best Western Gustaf Fröding, Scandic City. Partnerprogram kan vara Lars Lerin på 


Sandgrund, Brigad museet. Det finns flygplats, tågmöjligheter och bra landsväg. 


Thorbjörn B kommer att besöka Karlstad. 


Reseutjämningssystemet 
För att se vilka konsekvenser ett reseutjämningssystem skulle innebära, för klubbarna, har 


förnyad kontakt tagits med Norge genom PCC Björn Saeström. I Norge har systemet funnits 


sedan 1960. Resultatet har varit ett nollsummespel. De klubbar som ska betala har aldrig 


missat detta. 


Följande sker under riksmötet i Norge: 


3 personer utses på riksmötet för att ta hand om alla reseräkningar och räkna ut vad 


klubbarna ska betala eller få tillbaka. Delegaten från klubben lämnar sin reseräkning innan 


dagens slut. Vid fråga på vad en klubb i Norge betalade, förra verksamhetsåret, om man inte 


skickat en delegat så kostade det NOK 2 166.-. 


Nedan finns ett försiktigt räkneexempel för att se vad konsekvenserna kan bli för klubbarna. 
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Reseutjämningssystem LionsRM/MDRMK/RM-anvisningar o upphandling/tre exempel RM


Exempel RM-ort


Betala 31 Medelkostnad 1032


Distrikt Ant Klubb Kostnad för en delegat Få tillbaka 33 kronor


A 1 a 2500 1468 Medelkostnad per närvarande 


1 b 3600 2568 64 klubbar enl exempel; 89200.- 1394


1 c 1500 468 Kostnad för 405 klubbar 220


1 d 1500 468


1 e 4000 2968


1 f 2500 1468 Medelkostnad per klubb vid ca 


1 g 2500 1468 300 klubbar närvarande; 418125.- 1394


1 h 2500 1468 Kostnad för 405 klubbar 1032


1 i 3600 2568


1 j 2500 1468


1 k 3600 2568 Medelkostnad per klubb alla 


1 l 1500 31800 468 405 klubbar närvarande; 564469.- 1394


B 1 a 1500 468 Kostnad för 405 klubbar 1394


1 b 1900 868


1 c 1100 68


1 d 1200 168


1 e 1300 268


1 f 900 -132


1 g 800 -232 Ekvationerna till ovan exempel


1 h 500 9200 -532 X/300=89200/64  X=418125.-


C 1 a 850 -182 Y/405=89200/64  Y=564469.-


1 b 750 -282


1 c 950 -82


1 d 1000 -32 Kommer klubbarna acceptera att få en 


1 e 1200 168 faktura även om ingen åkt?


1 f 1500 468 Det är ju trevligt att få tillbaka när man 


1 g 850 -182 sänt en delegat.


1 h 950 -82 Det kan vara ok att betala lite till när man 


1 i 750 -282 sänt en delegat.


1 j 800 -232


1 k 900 -132


1 l 1200 168


1 m 700 -332


1 n 500 -532


1 o 600 -432


1 p 1300 14800 268


D 1 a 2500 1468


1 b 1500 468


1 c 1300 268


1 d 1600 568


1 e 900 -132


1 f 1000 -32


1 g 850 -182


1 h 950 -82


1 i 750 -282


1 j 1000 -32


1 k 650 -382


1 l 850 -182


1 m 950 -82


1 n 750 -282


1 o 1200 168


1 p 1500 18250 468


E 1 a 2500 1468


1 b 800 -232


1 c 1300 268


1 d 750 -282


1 e 900 -132


1 f 1200 168


1 g 2500 1468


1 h 750 -282


1 i 850 -182


1 j 950 -82


1 k 1200 168


1 l 1450 15150 418


64 89200


Medelkostnad: 89200.- /64 klubbar = 1394.-


Detta är bara ett påhittat exempel! 


Det är naturligtvis fler än 64 klubbar 


som kommer till ett riksmöte därav 


ekvationerna på en delegat/klubb 


från 300 klubbar eller en 


delegat/klubb från 405 klubbar. 
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Om man vill starta upp reseutjämningssystemet måste detta blötläggas så att full förståelse 


finns hos klubbarna att man ska betala för en delgatresa även om man inte skickat någon. 


Klarar klubbens medlemsavgift det? För en klubb med 20 medlemmar blir en faktura från 


MD på 2 000.- ytterligare 50.-/termin och medlem att betala. 


Sist i rapporten ligger blanketten, som bilaga 1, som en påminnelse om vad diskussionen rör 


sig om. 


Riksmötesprotokollsmall 
Det kommer att finnas en riskmötesprotokollsmall som ska användas av presidiet under 


riksmötet. Det är inget diskussionsprotokoll utan ett beslutsprotokoll. Det är viktigt att GR:s 


förslag ligger i sin helhet så att beslutet blir tydligt. 


Ett uppskattat samarbete sker med stadgesekreteraren Urban Möller. 


Revidering av Riksmötesanvisningarna 
MDRMK har reviderat Riksmötesanvisningarna gällande presidiet enligt följande: 


A. Ordförandena


Hur länge en riksmötesordförande sitter styrs av vilja att utföra arbetet och kunskap att


hantera ett kongressmöte professionellt. Viceordföranden kan under ett antal år sitta


bisittare för att sedan ta över ordförandeskapet vilket ska ge önskad kontinuitet.


Ordförande ska inte vara föredragande utan den primära uppgiften är att driva mötet


framåt.


B Sekreterarna 


Sekreterarnas ska skriva protokoll utifrån den mall som är framtagen. Samarbete med 


ordföranden krävs eftersom det är till fördel för ordföranden att skriva protokollet som ett 


led i förberedelserna inför mötet. Protokollet kan, i stora delar, behandlas i förväg eftersom 


det inte är ett diskussionsprotokoll. Se mallen. 


C. Justerarna


Justerarna ska ha tillgång till protokollet för att lättare kunna följa förhandlingarna. Det är


viktigt att protokollet behandlas så fort som möjligt så att onödigt dröjsmål inte uppstår


innan alla justerat protokollet.
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Revidering av Upphandlingsunderlaget 
Lathunden är det samlade dokumentet som tillsammans 


med anvisningarna ska vara grunden för ett genomförande. 


Lathunden innehåller några punkter som inte är infogade i 


varken hotell- eller lokal och förtäringsdelen men som 


MDRMK måste beakta. 


 


Hotelldelen ska täcka det som gäller hotellen. 


 


Lokaler och förtäring ska täcka det som gäller lokaler och 


förtäring. 


 


Det kan vara intressant att en kongress även får se antal 


gällande hotellen. MDRMK ska försöka använda sig av 


dokumenten vid förfrågningar för att kunna revidera 


desamma vid behov. 
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Presentation på riksmötet om kommande RM 
Eftersom det inte längre finns en punkt på dagordningen om val av kommande riksmötesort 


finns det inte heller någon punkt för presentation av kommande orter. 


Följande text revideras i Riksmötesanvisningarna: 


 


Presentation på riksmötet 


MDRMK väljer ut den som ska presentera riksmötet på förhandlingsdagen. Lämpligt är 


någon ur kommittén. Assisterande klubbar ska vara behjälpliga i montern. Eftersom punkten 


är borttagen från förhandlingsordningen kan presentation förläggas till efter lunch före 


återupptagandet av förhandlingarna. 


 


 


Förslag till beslut: 
1. Avtal med hotellkedja/or 


GR noterar informationen. 


 


2. Riksmötesorter 


GR noterar informationen. 


 


3. Reseutjämningssystemet 


MDRMK väljer att inte föreslå reseutjämningssystemet i nuläget. MDRMK föreslår GR att 


diskutera reseutjämningsystemet. 


 


4. Riksmötesprotokollsmall 


GR noterar informationen. 


 


5. Revidering av Riksmötesanvisningar 


GR noterar informationen. 


 


6. Revidering av Upphandlingsoriginalet 


GR noterar informationen. 


 


7. Presentation på riksmötet 


GR beslutar att presentation av kommande riksmötesort sker efter lunch innan 


förhandlingarna återupptas. 


 


 


 
Annette Eiserman-Wikström Finn Bangsgaard Thorbjörn Bengtsson Annica Nordell Mattias Öberg 


 


MDRMK 
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2018-12-09 


Reseutjämningsblankett 
Endast en reseutjämningsblankett för en (1) delegat/klubb. 


Delegatens namn: 


 
 


Lions Club: 


Telefonnummer: 


 


Klubbens bank, clearing- och kontonummer till 


administrativa kassan: 


 
 


e-post: 
 


Resa från hemort: 


 


till riksmötesort: 


 


 


Färdsätt Sträcka Belopp För fördelnings-


kommittén 
Flyg 


 


   


Tåg/flygtåg 


 


   


Buss/flygbuss 


 


   


Båt/Färja 


 


   


Privatbil 


 


 


…………… kilometer t/r à 18,50 per km 


  


Parkering 


 


Trängselskatt Broavgift Annat   


Förklara vad annat är: 


 


  


Summa 


 


  


 


 


Reseutjämningsblankett för riksmöten. 


1. För att alla klubbar skall få lika stora reseutgifter till riksmöten, oavsett om klubbarna är närvarande eller inte, 


skall det göras en utjämningsfördelning. 


2. Reseutjämningen gäller endast för en (1) delegat per klubb. 


3. MDRMK med hjälp av ekonomiansvarig ansvarar för reseutjämningen. 


4. Resepolicyn ligger som grund för ersättningen. 


5. Endast enkelrumspris godtas för delegater, som pga kommunikationerna tvingas till övernattning på ut- eller 


hemfärd. Övernattning på tåg inberäknas i reseutgiften. Övriga övernattningar godkänns inte i underlaget. 


6. Ekonomiansvarig summerar godkända reseutgifter för en (1) delegat från varje klubb som deltar på riksmötet. 


Summan fördelas därefter på alla klubbar i landet som är godkända klubbar per den 30 juni året före aktuellt 


riksmöte. 


7. Nystiftade eller reorganiserade klubbar under verksamhetsåret tas bara med i reseutjämningen om det är till 


klubbens fördel. 


8. Ekonomiansvariges beräkning sänds till klubbarna i landet som får en skuld eller en fordran i förhållande till 


det beräknade genomsnittsbeloppet. 


 


Fyll i blanketten under riksmötet och lämna in det till 


RM-kansliet innan du lämnar förhandlingarna på 


riksmötesdagen. 


Bilaga 1 
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Rapport 3 2018-2019  


Från arbetsgruppen för Sveriges Lions miljöpris 
2018-12-09 


Marknadsföring av priset 
Information till framför allt Lions medlemmar om priset har under hösten funnits på Lions hemsida, 
sänts ut i medlemsbrev, DGs brev och i Tidningen Lions nr 1 i höstas. Undertecknad har pratat miljö 
på ett Zonmöte i Uppsala och för Sävjaklubben. Ett föredrag på DR 101a och ett zonmöte i 101u är 
prel bokade i januari 2019.  


Kandidater 
Några nya kandidater till priset har inte kommit in den 9/12 2018. Sista dag för att anmäla kandidater 
är den 13 januari. Vi har 16 st från förra året. 


Priskommittén håller sitt möte den 28 januari i Stockholm per telefon och rapporterar förslag till 
AU 4 den 9 februari 2019. Vi har ett avstämningsmöte per telefon före jul. 


Prisutdelning äger rum efter lunch fredagen den 31 maj på torget i Västerås vid samma tillfälle som 
Lions Livskvalitetspris. 


Miljöseminarium i samband med Riksmötet 2019 
Vid förra Riksmötet hölls ett seminarium med Flemming, Johanna Ragnartz Håll Sverige Rent och 
undertecknad. Vid RM 2019 vill Flemming och jag svara för någon form av miljöseminarium om Lions 
och miljö-och hållbarhetsfrågor. Man kan ta FNs 17 hållbarhetsmål som sammanhållande paraply och 
under en timme ge några exempel på hur Lions bidrar till att dessa mål nås. Man kan tänka sig flera 
korta presentationer under den här timmen. Några exempel är: 


• Mål 3 (God hälsa och välbefinnande) med arbetet för mödrar i Tanzania, Diabetessjukvård 
för barn på Sri Lanka, Lions katastrofhjälp och tältprojektet. 


• Mål 5 (God utbildning till alla) med De glömda barnen i Turkiet, Casa Minunata i Rumänien,  
• Mål 6 (Rent vatten och sanitet till alla) med de olika vattenprojekten. 
• Mål 13 (Hållbar produktion och konsumtion) med exempel från några Lionsklubbar i Sverige 


som jobbar med second hand, loppis mm 
• Mål 17 (Genomförande och globalt partnerskap) 
• Något om hur Lions i Sverige tar sig an miljöfrågan 
• Något om de olika miljöpriser som finns just nu inom Lions. 


 
Bifogar bild på FNs 17 hållbarhetsmål och LCIs 5 fokusområden. 
 


Vi är öppna för andra idéer och kan återkomma med ett genomarbetat förslag. 
 
Ett annat förslag är att även bjuda in Greta Thunberg att tala. Efter samtal med Åke Nykvist är det 
möjligt endast som seminarium eller möjligen i samband med prisutdelningen på ett av torgen i 
Västerås. 
 
Mvh Jan Eksvärd 
Sammankallande i arbetsgruppen för Sveriges Lions miljö- och hållbarhetspris. 
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Lions Clubs International MD 101 Sverige  
MD:s Rådgivande Placeringsgrupp 
 
Protokoll fört vid sammanträde med Multipeldistriktets rådgivande 
placeringsgrupp fredagen den 30 november 2018. Mötet äger rum som ett 
telefonmöte. 
Närvarande: Ordförande Ingvar Långström samt Gunnar Lindberg och              
Bo Eriksson. 
   
§       23 Öppnande 
 Sammanträdet öppnades. 
 
§       24   Ärende för behandling 


Förfall 2018-12-05 av ettårigt fasträntekonto i Marginalen Bank på 
950 000 kr.          


 
§       25 Likviditetsrapport 


God likviditet ger möjlighet till omplacering av det förfallna 
beloppet.         


 
§     26 Marknadsbedömning 


Aktiemarknaden stampar i stort sett på samma nivå med ett visst 
negativt förtecken. Räntemarknaden förväntar sig höjningar men 
dessa blir eventuellt inte så snabba och omfattande som tidigare 
prognoser pekat på.                            
                


 §      27 Placeringsalternativ 
 
 Placeringskonto i SEB: 
   180 dagar  0,15 % 
   720 dagar  0,20 % 
 Erbjuds dock endast privatkunder 
 
 Fasträntekonto i Länsförsäkringar Bank: 
  90 dagar  0,05 % 
 180 dagar  0,20 % 
 360 dagar  0,15 % 
 
 SBAB-konto 
 Ej bundet  0,35 % 
 
 Landshypotek Bank 
 Ej bundet  0,45 % 
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 Marginalen Bank 
 Fast ränta 360 dagar 1,10 % 
  
 §      28 Rekommendationsbeslut korta placeringar 


Placeringsgruppen föreslår att fastränteplaceringen på 950 000 kr 
i Marginalen Bank förlängs i samma bank på ett år till räntesatsen 
1,10 %. Upplupen ränta kan läggas till beloppet.                                   
                                                                                                    


§      29  Långa placeringar   
I Lannebo Fonders Corporate Bond A finns 28 850,2 andelar till en 
kurs av 117,53 kr. Värdet uppgår till 3 390 764 kr. Investerat 
belopp är ca 3 400 000 kr. Värdeminskning på 9 236 kr. Fonden 
innehåller huvudsakligen obligationer emitterade av börsnoterade 
företag med god kreditvärdighet. Risken i fonden är begränsad 
men vid räntehöjningar kan den tillfälligt ge negativ avkastning. 
Fonden har risktal 2 på den 7-gradiga skalan.  


 
§     30 Rekommendationsbeslut långa placeringar 


Gruppen föreslår att placeringen kvarstår. Utvecklingen kommer 
löpande att följas upp.    


 
§    31 Utestående placeringar efter detta sammanträde 
 Om AU följer Placeringsgruppens rekommendationer så blir 


utestående placeringar på följande sätt: 
 Kortfristiga placeringar:                 


 2 500 000 kr Bankkonto i SBAB till 0,35 % rörlig ränta    
 3 000 000 kr Bankkonto i Landshypotek rörlig ränta 0,45 % 
 950 000 kr Fasträntekonto i Marginalen Bank till 1,10 % 
  Långfristig placering: 


3 390 764 kr i Lannebo Fonder, Corporate Bond A.                                                     
            


§    32 Kommande sammanträde 
 Beslutades fredagen den 25 januari 2019 som nästa datum för 


sammanträde vilket sker som telefonmöte kl 10.   
 
 §    33 Avslut 
 Sammanträdet avslutades av gruppens ordförande                  


Ingvar Långström. 
Långsele, Sigtuna och Knivsta den 30 november 2018. 


  
Ingvar Långström Gunnar Lindberg   Bo Eriksson 





